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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 900-33/2018 
Datum:  11. 9. 2018 

 
 

 
ZAPISNIK 

33. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 11. 9. 2018, ob 18. uri, 
v veliki sejni dvorani Občine Brda 

 
 

Prisotni svetniki: Edbin Erzetič, Teja Jelina, Oskar Kristančič, Silvan Peršolja, Karlo Passoni, Boris Šfiligoj, Aleš Simčič, 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Žarko Kodermac, Lilijana Kastelic, Goran Simčič, Kostja Jelinčič, Romana Velišček, Boris 
Rožič, Domen Drufovka 
 
Opravičeno odsoten: Damijan Birtič 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda, Beti Kumar, Mateja Ambrožič, Tina Novak Samec, Darja 
Kocijančič, Saša Pegam – Tarin d.o.o., Mitja Skubin, Sejad Jušić – komandir Policijske postaje Nova Gorica, Nika 
Radikon – predsednica OVK, Aleš Božič – Marineport d.o.o., Mateja Čendak – pomočnica ravnatelja za vrtec pri OŠ 
Alojza Gradnika Dobrovo 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.  
 
Dnevni red : 

 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 32. redne seje  
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Informacija o varnostnih razmerah in delu Policijske postaje Nova Gorica na območju Občine Brda v letu 2017  
5. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Brda – druga obravnava 
6. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o ustanovitvi Sveta CEROZ ter oblikovanju in določanju cen storitev 

obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja 
ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov – prva obravnava 

7. Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v občini Brda – skrajšani 
postopek   

8. Obravnava in sklepanje o Odloku o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana Občine 
Brda – skrajšani postopek  

9. Degustacijska točka briških vin na Gradu Dobrovo  
10. Obravnava in sprejem Poročila o izvrševanju proračuna Občine Brda v prvem polletju 2018 
11. Poraba presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica 
12. Sklep o spremembi Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih v občini Brda in drugih  pogojev v vrtcih 
13. Obrazložitev Finančnega načrta ZTKMŠ Brda 2018 po REB I. ter prihodkov ZTKMŠ Brda v letu 2017   
14. Imenovanje enega namestnika člana Občinske volilne komisije Občine Brda 
15. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 32. redne seje  
16. Pobude in vprašanja svetnikov 
17. Realizacija sklepov 32. redne seje  

 
Ad 1. 

 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 15 svetnikov. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo.  
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Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 32. redne seje 
 
Predsedujoči Goran Simčič v skladu s 54. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda občinskim svetnikom 
prebere zapisnik nejavnega dela 32. redne seje.   
 
V obravnavo je bil dan zapisnik nejavnega dela in zapisnik javnega dela 32. redne seje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik nejavnega dela in zapisnik javnega dela 32. redne seje.  

 
Ad 3. 

 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan DNEVNI RED 33. redne seje.   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 33. redne seje.  
  

Ad 4. 
 
Informacija o varnostnih razmerah in delu Policijske postaje Nova Gorica na območju Občine Brda v letu 2017 
 
Poročilo o varnostnih razmerah na območju občine Brda v letu 2017 predstavi Sejad Jušić – komandir Policijske postaje 
Nova Gorica.   
Policijska postaja Nova Gorica zagotavlja prisotnost vodje policijskega okoliša na območju občine in prav tako 
zagotavlja prisotnost policijske patrulje. Ocenjujejo, da je sodelovanje z lokalno skupnostjo in civilno zaščito zelo 
dobro, kar predstavlja temelj za uspešno prepoznavanje in ustrezno odzivanje na odklonska ravnanja, ki na območju 
občine povzročajo nelagodje med občani.  
 
Kriminaliteta 
V letu 2017 beležijo manjši porast premoženjskih kaznivih dejanj, pri čemer ugotovitve kažejo na storitev posameznih 
kaznivih dejanj s strani tujih državljanov. Prav tako ugotavljajo, da se nekatera kazniva dejanja tekom celega leta 
povezujejo s problematiko kaznivih dejanj tudi na območju sosednjih občin.  
 
Javni red 
Stanje javnega reda in miru na območju občine Brda v letu 2017, kljub povečanemu številu kršitev ocenjujejo kot 
ugodno. Kljub večjemu številu prireditev na območju občine Brda ne ugotavljajo izstopajočih primerov, ki bi pri 
občanih povzročali nelagodje. Posebej izstopajoče problematike povezane s kršitvami obratovalnih časov gostinskih 
lokalov in hrupa v letu 2017 niso zaznali. Sicer pa tej problematiki posvečajo posebno pozornost in s tem izvajajo 
skupne poostrene nadzore s pristojnimi inšpekcijskimi službami.  
 
Zagotavljanje varnosti cestnega prometa 
Z vidika zagotavljanja varnosti cestnega prometa ugotavljajo, da je najbolj obremenjena regionalna cesta iz smeri 
Podsabotina do bivšega mejnega prehoda Neblo. V letu 2017 so dali poudarek na izvajanju ukrepov za umirjanje 
hitrosti, predvsem s prisotnostjo patrulj na navedenih relacijah. V primerjavi z letom 2016 se je stanje nekoliko 
poslabšalo, saj se je število težje in lažje poškodovanih oseb povečalo, povečalo pa se je tudi skupno število 
obravnavanih prometnih nesreč.  
 
Nadzor državne meje in izvajanje predpisov o tujcih  
Do sedaj v okviru izvajanja nalog policije in v stiku z občani ne razpolagajo z informacijami, ki bi kazale na odklonska 
ravnanja. Poseben poudarek je bil dan varnostnim razmeram glede povečanega števila ilegalnih migracij na območju 
RS, vendar na območju občine Brda ne ugotavljajo tovrstne problematike.  
 
Preventivna dejavnost 
V zvezi s tem se je izvedlo vrsto preventivnih aktivnosti tako z vidika prometne varnosti, kakor javnega reda in 
kriminalitete s poudarkom na svetovanju občanom in samozaščitnem ravnanju, da se zmanjša možnost nastanka 
odklonskih pojavov.  
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Teja Jelina izpostavi problematiko na območju Gradu Dobrovo. Predlaga, da se poostri nadzor na dvorišču gradu oz. 
paviljonu ter poda poročilo o morebitni izsleditvi.  
 
Boris Šfiligoj je zadovoljen s podatkom, da v letu 2017 ni prišlo do nobene prometne nesreče pod vplivom alkohola.  
 
Edbin Erzetič ponovno opozori na del Sabotinske ceste na italijanski strani, ki je ob vsakem deževju spolzka. Pred 
kratkim sta se na tem odseku zgodili kar dve prometni nesreči. Občina Brda je na DRSI že večkrat urgirala.  
 
Komandir pove, da policija nima nobene pristojnosti glede obravnave prometnih nesreč na tem delu ceste. Kakršnakoli 
prometna nesreča, ki se zgodi na tem delu ceste obvestijo italijanske kolege, ki so izključno pristojni, da zadevo 
obravnavajo.   
 
Kostja Jelinčič predlaga, da se na novo urejenem križišču v Solkanu za nekaj časa postavi policijsko kontrolo, ki bo 
nadzirala promet. Dejansko vozniki ne upoštevajo cestno prometnih predpisov in nove prometne signalizacije.  
 
Zanima ga še, kako je za območje občine Brda urejeno glede morebitnega prehoda migrantov skozi občino. V sosednji 
občini je opazil, da se le ti prosto gibljejo po našem ozemlju.  
 
Kar zadeva novega križišča v Solkanu komandir meni, da bi bilo smiselno opozoriti DRSI. Ta cesta je bila tako urejena 
zaradi tega, ker tako poteka državna cesta. Temu primerno so zadevo prilagodili. Mogoče bi bilo prav, da bi z 
dodatnimi odsevnimi tablami dali še dodatna, bolj vidna opozorila. Strinja pa se, da je zadeva zelo pereča in je samo 
vprašanje časa, kdaj bo prišlo do bočnega naleta.  
 
Kar zadeva migrantov pove, da na območju občine Brda tega še niso zaznali, kljub temu, da se v Republiki Sloveniji 
ugotavlja povečano število ilegalnih migracij. Zaenkrat jih ugotavljajo na območju Nove Gorice in ožje okolice 
(Šempeter, Nova Gorica). S tem v zvezi izvajajo določene ukrepe tako, da jih poizkušajo izsledit. V kolikor bi se karkoli 
zaznalo tudi na območju občine Brda, sodelujejo tudi z občani, ki živijo ob meji in imajo z njimi stike. V kolikor bi 
zaznali prehod migrantov, bi policijo obvestili. Zaenkrat teh podatkov še nimajo oz. z njimi ne razpolagajo.  
 
Silvana Peršoljo veseli ugotovitev, da se je razvila kultura pitja alkohola. Definitivno je bil narejen napredek v 
preventivi in vzgoji. Prav tako ga veseli dejstvo, da niso predmet dela policajev traktorji in traktorji s prikolicami, ki so 
na poti iz enega vinograda v drug.  
 
Izpostavi pa problematiko z drogami. Velikokrat je bilo že rečeno, da se dela na preventivi in da se zadeva spremlja. 
Hkrati pa je skoraj na vsaki seji izpostavljena problematika z drogami in ključne lokacije, kjer naj bi se to vršilo. Glede 
na podano poročilo meni, da ne odraža dejanskega stanja. Apeliral bi na strokovni pristop in preventivno dejavnost v 
sodelovanju s šolo.  
 
Kar zadeva prepovedanih drog komandir pojasni, da tam kjer razpolagajo z informacijami in se te zadeve konkretno 
dogajajo, izvajajo nadzor in kontrole. Res je v poročilu naveden en primer, gre za enega občana, ki je bil obravnavan za 
65 kaznivih dejanj zaradi preprodaje drog. V tem konkretnem primeru so bili uporabljeni posebni ukrepi, ki so vezani 
na preiskovalnega sodnika, zato gre za dalj časa trajajoče zadeve.  
Drugi del postopka je, kjer so sami prisotni in poizkušajo zadeve ugotavljati. Bili so prisotni tudi na vseh večjih 
prireditvah v Brdih. Kljub informacijam s katerimi razpolagajo, torej o konkretnih lokacijah, kjer naj bi se dogajale te 
zadeve, so zaprtega tipa. V objekte brez odredbe nimajo vstopa.   
Vsekakor pa pozdravlja to, da se dela na preventivi. Preventivne dejavnosti se lahko izvedejo, potrebno jih je dati le v 
plan aktivnosti.  
 
Glede na opravljeno razpravo predsedujoči predlaga, da občinski svet sprejme sklep, da se pripravi akcijski načrt v 
dogovoru z lokalno skupnostjo, policijo in šolo. Ob naslednjem letnem poročilu se pregleda kazalnike o izvršenih 
aktivnostih.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
 

V sodelovanju z lokalno skupnostjo, šolo in policijo se pripravi akcijski načrt preventivnih dejavnosti ter se ob 
naslednjem letnem poročilu predstavi kazalnike o izvršenih aktivnostih.   
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Ad 5. 
 

Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o turistični in promocijski taksi v Občini Brda – druga obravnava  
 
Predlog odloka v drugi obravnavi predstavi Saša Pegam.  
 
Občinski svet Občine Brda je v prvi obravnavi sprejel Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Brda.  
 
V skladu s pripombami podanimi s strani komisij ter v skladu z razpravo, opravljeno na seji v prvi obravnavi odloka, ob 
upoštevanju utemeljenih pripomb pristojnega inšpektorja, se v besedilu odloka upoštevajo pripombe in dopolnitve, 
kot sledi v nadaljevanju. 
 

• Na novo je določeno besedilo 3. člena odloka. 

• V 5. členu se črta zadnji stavek tretjega odstavka in namesto tega besedila doda novi četrti odstavek, ki 
natančneje določa postopek v primeru spremembe višine turistične takse. 

• V 6. členu se v prvih dveh odstavkih, v skladu z razpravo občinskega sveta v prvi obravnavi, določi pristojni organ iz 
3. člena tega odloka za odločanje glede dodatnih oprostitev plačila turistične takse in črta besedna zveza »s 
klepom župan«, kot je bilo navedeno v prvotnem besedilu. 

• 7. člen se v prvem, drugem in petem odstavku popravi v zadnjem stavku, kjer se prej navedeno sklicevanje na 11. 
člen nadomesti s pravilnim sklicevanjem na 9. člen. V četrtem odstavku se rok predložitve pisne vloge zavezanca 
spremeni iz 30 na 8 dni. 

• V 9. členu se v prvem odstavku briše beseda »lahko« pred besedno zvezo »vodi na podlagi knjige gostov«. 

• Po posvetovanju s pristojnim inšpektorjem se na novo določi besedilo 10. člena, ki ureja nadzor.  

• Prav tako se za izvedbo kaznovanja za prekrške glede turistične in promocijske takse v 11. členu namesto 
prejšnjega besedila določi neposredna uporaba določil veljavnega ZSRT-1. 

 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija in soglasno sprejela sklep o potrditvi predloga Odloka o 
turistični in promocijski taksi v Občini Brda – druga obravnava, kot primeren za obravnavo in sprejem na Občinskem  
svetu Občine Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o turistični in promocijski taksi v Občini Brda. 
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 6. 

 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o ustanovitvi Sveta CEROZ ter oblikovanju in določanju cen storitev 
obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov 
predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov – prva obravnava 
 
Predlog odloka predstavita Anita Manfreda in Saša Pegam.  
 
Občine Hrastnik, Litija, Radeče, Trbovlje, Zagorje ob Savi, Brda, Kanal ob Soči, Miren-Kostanjevica, Renče – Vogrsko, 
Šempeter – Vrtojba in Mestna občina Nova Gorica so 19.3.2018 sklenile Sporazum o sodelovanju pri izvajanju 
gospodarskih javnih služb obdelave in odlaganja komunalnih odpadkov na Uničnem, v skladu s katerim so se zavezale 
za skupno zagotavljanje obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov 
in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v okviru javnega podjetja Center za ravnanje 
z odpadki Zasavje d.o.o., Brdce 41B, 1431 Dol pri Hrastniku (v nadaljevanju: CEROZ d.o.o.). 
 
CEROZ d.o.o. so občine Hrastnik, Litija, Radeče, Trbovlje in Zagorje ob Savi (v nadaljevanju: občine ustanoviteljice) 
ustanovile za izvajanje obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov z Odlokom o ustanovitvi javnega podjetja 
Center za ravnanje z odpadki Zasavje d.o.o. (CEROZ d.o.o.) (Uradni list RS, št. 23/2005) in zgradile za izvajanje 
navedenih gospodarskih javnih služb na lokaciji sedeža javnega podjetja tudi vso gospodarsko javno infrastrukturo. 
Zaradi prostih kapacitet gospodarske javne infrastrukture v okviru veljavnih okoljevarstvenih dovoljenj in zaradi 
zagotovitve stroškovne učinkovitosti izvajanja navedenih gospodarskih javnih služb so občine ustanoviteljice dale 
soglasja za sprejemanje določenih vrst komunalnih odpadkov v obdelavo in/ali odlaganje ostankov predelave ali 
odstranjevanje komunalnih odpadkov iz občin ne ustanoviteljic CEROZ d.o.o. 
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Mestna občina Nova Gorica ter občine Brda, Kanal ob Soči, Miren-Kostanjevica, Renče – Vogrsko in Šempeter – 
Vrtojba (v nadaljevanju: občine koncedentke) bodo na podlagi 36. člena ZGJS in četrtega odstavka 17. ter prvega 
odstavka 51. člena Direktive o koncesijah CEROZ d.o.o. podelile neposredno koncesijo za izvajanje obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov (v nadaljevanju: GJS obdelava in odlaganje). 
 
Obstoječi sistem pregledovanja in potrjevanja enotnih cen storitev navedenih GJS s strani občinskih uprav in občinskih 
svetov vseh občin ustanoviteljic in občin koncedentk, po podelitvi koncesije s strani občin koncedentk, ne bo več 
ustrezen, zaradi česar se s predlogom odloka za uresničevanje ustanoviteljskih pravic in za usklajevanje odločitev občin 
v zvezi s skupnim zagotavljanjem javnih služb v skladu z 61. členom ZLS, predlaga ustanovitev Sveta CEROZ, na 
katerega bi bilo z ustanovitvijo preneseno tudi potrjevanje cen storitev GJS obdelave in odlaganja.  
 
Zaradi izvajanja GJS obdelave in odlaganja po enotni ceni na območju vseh občin, ki zagotavljajo izvajanje teh GJS v 
okviru CEROZ d.o.o. in zaradi priporočil Računskega sodišča v revizijskih poročilih več občin, se z odlokom določajo tudi 
pravila za oblikovanje in določanje cen storitev GJS obdelave in odlaganja, v delu, ki ni določen s predpisi za 
oblikovanje cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja. 
 
Cilj predlaganega odloka je ustanovitev skupnega organa za uresničevanje ustanoviteljskih pravic in za usklajevanje 
odločitev občin v zvezi z zagotavljanjem javnih služb, predvsem tudi sprejema enotnih cen gospodarskih javnih služb 
obdelave in odlaganja odpadkov v vseh občinah ustanoviteljicah Sveta CEROZ.   
 
S sprejemom predlaganega odloka bo bistveno poenostavljen postopek usklajevanja odločitev občin v zvezi z 
zagotavljanjem GJS obdelave in odlaganja odpadkov. Poleg ustanovitve Sveta CEROZ je predvidena tudi ustanovitev 
Strokovne komisije, določene so njune pristojnosti, število članov ter način sprejemanja odločitev. Temeljna 
pristojnost Sveta CEROZ, ki ga sestavljajo župani, kot izhaja iz 8. člena odloka, je potrjevanje cen storitev GJS obdelave 
in odlaganja, kar predstavlja bistveno razliko z dosedanjo ureditvijo potrjevanja cen GJS obdelave in odlaganja tako na 
območju občin lastnic kot na območju občin koncedentk, kjer so do sedaj cene potrjevali občinski sveti občin. 
Navedena spremenjena ureditev načina potrjevanja cen storitev GJS obdelave in odlaganja ima temelje v zagotavljanju 
enotne potrjene cene GJS obdelave in odlaganja na območju vseh občin, ki zagotavljajo izvajanje GJS v okviru izvajalca 
CEROZ d.o.o. – enotna cenovna politika, namenjena pa je usklajevanju odločitev občin na tem področju. Člani 
Strokovne komisije pa bodo izvajali strokovni pregled predlogov cen GJS obdelave in odlaganja.  
 
Glede samega postopka oblikovanja in določanja cen pa odlok določa višino donosa na vložena poslovno potrebna 
osnovna sredstva izvajalca, enotnost potrjene cene GJS obdelave in odlaganja na območju vseh ustanoviteljic Sveta 
CEROZ, obračunsko obdobje, rok za predložitev elaboratov o oblikovanju cen teh GJS, način in obdobje poračuna cen, 
delo strokovne komisije v zvezi s pregledom elaboratov in čas uveljavitve cen. Enotnost cene GJS obdelave in 
odlaganja se v skladu z odlokom nanaša le na potrjeno ceno, medtem ko se zaračunana cena, zaradi možnosti 
subvencioniranja, lahko med občinami razlikuje. 
 
Predlog odloka sta obravnavali tudi Statutarno pravna komisija in Komisija za okolje in prostor in soglasno sprejeli 
sklep o potrditvi predloga Odloka o ustanovitvi Sveta CEROZ ter oblikovanju in določanju cen storitev obveznih 
občinskih gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov – prva obravnava, kot primeren za obravnavo na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Glede na to, da na predlog odloka ni pripomb občinska uprava predlaga, da Občinski svet Občine Brda predlog odloka 
obravnava in sprejme v prvi in drugi obravnavi.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP 
 

1. V skladu z določili petega odstavka 79. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Brda, na predlog Odloka o 
ustanovitvi Sveta CEROZ ter oblikovanju in določanju cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb 
obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih 
odpadkov, ni bistvenih vsebinskih pripomb.  

2. Ker bi besedilo Odloka o ustanovitvi Sveta CEROZ ter oblikovanju in določanju cen storitev obveznih občinskih 
gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali 
odstranjevanja komunalnih odpadkov, v drugi obravnavi bilo enako besedilu Odloka o ustanovitvi Sveta CEROZ 
ter oblikovanju in določanju cen storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst 
komunalnih odpadkov in odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov v prvi 
obravnavi, Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o ustanovitvi Sveta CEROZ ter oblikovanju in določanju cen 
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storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov na isti seji tako, da se prva in druga 
obravnava predloga odloka združita. 

3. Ta sklep velja takoj.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o ustanovitvi Sveta CEROZ ter oblikovanju in določanju cen 
storitev obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in 
odlaganja ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov, v prvi obravnavi.   

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Na glasovanje je bil dan sklep 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o ustanovitvi Sveta CEROZ ter oblikovanju in določanju cen storitev 
obveznih občinskih gospodarskih javnih služb obdelave določenih vrst komunalnih odpadkov in odlaganja 
ostankov predelave ali odstranjevanja komunalnih odpadkov.  

2. Ta sklep velja takoj. 

 
ZA je glasovalo 14 svetnikov, PROTI pa 1 svetnik. Sklep je sprejet.  
 

Ad 7. 
 
Obravnava in sklepanje o predlogu Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v občini Brda – skrajšani 
postopek 
 
Predlog odloka predstavi Mitja Skubin.  
 
Na podlagi določb od 127. do 133. člena Zakon o urejanju prostora (Uradni list RS, št. 61/17, v nadaljnjem besedilu: 
ZUreP-2), ki je v uporabi od 1. junija 2018, se kot nov instrument prostorskega načrtovanja uvaja postopek lokacijske 
preveritve, s katerim naj bi se na hitrejši način omogočila manjša odstopanja od pogojev določenih v prostorskih 
izvedbenih aktih. 
Z lokacijsko preveritvijo se za namen izvajanja gradenj prilagodi in določi natančna oblika ter velikost območja stavbnih 
zemljišč na posamični poselitvi; za doseganje gradbenega namena prostorskega izvedbenega akta se dopusti 
individualno odstopanje od prostorskih izvedbenih pogojev; za namen smotrne rabe ter aktivacije zemljišč in objektov, 
ki niso v uporabi, se omogoči začasno rabo prostora. 
ZUreP-2 v členih od 127. do 133. določa namen, pogoje in okoliščine, njen postopek, obračun stroškov in posledice ter 
veljavnost lokacijske preveritve. 
Za izvedbo lokacijske preveritve občina investitorju zaračuna nadomestilo stroškov, ki ji nastanejo v tem postopku. 
Drugi odstavek 132. člena ZUreP-2 občini nalaga sprejem odloka, s katerim se določi višina stroškov lokacijske 
preveritve. V postopku posamične lokacijske preveritve pa jih določi s sklepom. Plačilo nadomestila teh stroškov je 
pogoj za obravnavo elaborata in izdajo sklepa o lokacijski preveritvi.  
Višina stroškov, ki jih določa ta Odlok, je določena na podlagi izkušenj izvajanja sorodnih postopkov pri pripravi in 
uporabi občinskih prostorskih izvedbenih aktov in s primerjavo z drugimi občinami (tabela 1). Višina stroškov za 
posamezno vrsto lokacijske preveritve je odvisna od njene zahtevnosti. Za lokacijsko preveritev s katero se natančno 
določi oblika in velikost območja stavbnega zemljišča pri posamični poselitvi znaša ta strošek 1 500 evrov. V teh 
primerih se z lokacijsko preveritvijo lahko nekoliko prilagodi območje stavbnega zemljišča posamične poselitve 
dejanskim potrebam pobudnika. Za lokacijsko preveritev s katero se dopusti individualno odstopanje od prostorskih 
izvedbenih pogojev, kot jih določa Občinski prostorski načrt, znaša ta strošek 2 000 evrov. Ti primeri so praviloma 
najbolj zahtevni ker zahtevajo preučitev skladnosti z vsemi ostalimi določbami v aktu. V teh primerih je potrebno 
preučiti okoliščine in pogoje ter določiti dodatne pogoje. Za lokacijsko preveritev s katero se omogoči začasno rabo 
prostora znaša ta strošek 1 500 evrov. V tem primeru je potrebno preučiti vse predpisane omejitve in določiti pogoje 
uporabe. 
Investitor ali pobudnik mora za začetek postopka lokacijske preveritve priložiti elaborat lokacijske preveritve, v katerem 
utemelji skladnost pobude z določbami ZUreP-2 glede na namen za katerega se predlaga izvedba lokacijske preveritve. 
Občina izvede postopek lokacijske preveritve v katerem preveri skladnost elaborata z določbami ZUreP-2 in občinskih 
prostorskih aktov. Občina pozove nosilce urejanja prostora, da ji predložijo mnenje z njihovega delovnega področja o 
ustreznosti elaborata. Elaborat lokacijske preveritve se skupaj s pobudo  javno razgrne za najmanj 15 dni na spletni 
strani občine in na krajevno običajen način. O javni razgrnitvi občina pisno obvesti lastnike sosednjih zemljišč. V času 
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javne razgrnitve se lahko podajo pripombe na razgrnjeno gradivo. Občina zavzame stališče do pripomb iz javne 
razgrnitve. Občina predlaga občinskemu svetu v 60 od prejema pobude, da s sklepom lokacijsko preveritev potrdi, ali 
pa jo zavrne. Sklep o lokacijski preveritvi se objavi v uradnem glasilu občine in evidentira v prostorskem informacijskem 
sistemu. 
 
Predlog odloka sta obravnavali tudi Statutarno pravna komisija in Komisija za okolje in prostor in soglasno sprejeli 
sklep o potrditvi predloga Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v občini Brda – skrajšan postopek, kot 
primeren za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda.  
 
Silvan Peršolja pove, da tekst v odloku odstopa od zakona, je bolj restriktiven od osnovnega zakona.  
 
Mitja Skubin pojasni, da zakon občini nalaga, da sprejme odlok. Vsebina odloka je podobna pri skoraj vseh občinah.  
 
Silvan Peršolja prosi za obrazložitev pri 2. členu odloka in sicer, kakšna je razlika med točko 1 in 2. Ali ni možno, da se ti 
postopki ponavljajo? Pri določenih primerih se lahko tako zaplete, da je potreben najprej en postopek in potem še 
drugi.  
 
Mitja Skubin pojasni, da je vse odvisno od primera do primera. Kakšen bo postopek odloči občina.  
 
Prav tako pojasni, da je Ureditveni načrt Šmartno del veljavnega prostorskega akta, kar pomeni, da odlok velja tudi za 
Šmartno.   
 
Oskarja Kristančiča skrbi le to, da ne bo to bližnjica za pridobitev potrebnega soglasja. Glede na to, da mora vloge 
obravnavati občinski svet se je potrebno vprašati tudi, koliko vlog se lahko pričakuje na letni ravni.   
 
Župan Franc Mužič pove, da gre za izredne primere. V nekaj letih jih je bilo do sedaj le od 3 do 4. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme osnutek Odloka o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Brda.  
2. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o določitvi stroškov lokacijske preveritve v Občini Brda.   
3. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 8.   

 
Obravnava in sklepanje o Odloku o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana Občine Brda 
– skrajšani postopek 
 
Obrazložitev poda Nika Radikon – predsednica Občinske volilne komisije Občine Brda.  
 
V tem odloku se želi določiti volilne enote za volitve članov občinskega sveta in za volitve župana Občine Brda ter 
število članov občinskega sveta, ki se voli v posamezni enoti.  
  
Sprejem odloka ne predvideva nikakršnih vsebinskih sprememb dejanskega stanja. Formalizira in določi se stanje, ki je 
že nastalo in je vsesplošno sprejeto, le da doslej to ni bilo urejeno.  
Volilne enote so območja, na katera se pred volitvami razdeli celotno ozemlje, na katerem se izvedejo volitve. Volilne 
enote se oblikujejo po pravilu, da se v vsaki zagotovi približno enako število mandatov na določeno število prebivalcev, 
kar zahteva načelo enake volilne pravice. 
Šestnajst občinskih svetnikov se voli v dveh volilnih enotah po načelu enakopravne zastopanosti vseh prebivalcev 
občine, župana pa se voli po večinskem volilnem sistemu, tako da je celotna občina določena kot ena volilna enota. 
Statut Občine Brda (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 26/2017, 16/2018) v 15. členu tudi predvideva, a zaenkrat ne 
realizira z nobenim aktom (oz. odlokom):  
»(3) Volitve članov občinskega sveta se opravijo v skladu z zakonom, ki ureja lokalne volitve po proporcionalnem 
volilnem sistemu. Območja in število volilnih enot za volitve članov občinskega sveta določa odlok.« 
 
Predlog odloka je obravnavala tudi Statutarno pravna komisija in soglasno sprejela sklep o potrditvi predloga Odloka o 
določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in župana Občine Brda – skrajšani postopek, kot primeren za 
obravnavo in sprejem na Občinskem svetu Občine Brda.  
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme predlog Odloka o določitvi volilnih enot za volitve članov občinskega sveta in 
župana  Občine Brda v prvi in drugi obravnavi.  

2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 9. 

 
Degustacijska točka briških vin na Gradu Dobrovo 
 
Degustacijsko točko briških vin na Gradu Dobrovo predstavi Aleš Božič, direktor podjetja Marineport d.o.o.  
 
Samopostrežna degustacijska točka z vsemi elementi bi z odlično, atraktivno, unikatno pa tudi ekonomsko upravičeno 
pokušino briških vin dala vinskemu turizmu v Brdih dodatno dimenzijo.  
Predvidenih je osem samopostrežnih pip, ki imajo poleg ekrana za postopek točenja vgrajene tudi ekrane na dotik z 
vsebino, vezano na vino in vinarja, katerega se toči iz dotične pipe. Sistem točenja je predviden preko čipa na dnu 
vsakega kozarca. Kozarec bo tudi spominski z natiskanim logotipom Brd, saj ostane kupcu. Iz posamezne pipe na en 
degustacijski kozarec naj bi priteklo 0,025 l vina.  
Degustacijski kotiček vsebuje točilni pult z blagajniškim delom, hladilne komore za sode in tehniko, na nasprotni strani 
ob steni pa klasični pult s pralnim strojem za kozarce, koritom s pipo, odlagalnim pultom in policami pod njim. Nad 
njim je predvidena vinoteka z vinsko ponudbo vinarjev, katerih vina se točijo iz pip. S tem bi gostje, ki bi jim bili 
degustacijski vzorci všeč, lahko izbrano vrsto vina tudi kupili. Predviden je tudi degustacijski sedežni kot s klopjo, stoli 
in mizami, pa tudi mizice za druženje, kar bi predvsem v primeru skupin razbremenilo prostor pred pipami, dalo 
gostom priložnost za naročila prigrizka in ponudilo tudi motiv in čas za morebitno novo pokušino vin.   
Predlaga se časovno omejeno točenje vin, seveda pa se priporoča tudi občasno menjavo zgolj vrste vin, pa tudi samih 
vinarjev. To se predlaga predvsem za to, da bi se gostje vračali na pokušino drugih vin.  
 
Romana Velišček pove, da je že večkrat obiskala fontano piva v Žalcu in je vedno pozitivno presenečena. Iz izkušenj 
lahko pove, da je taka pridobitev lahko samo pozitivna za okolje.  
 
Edbin Erzetič pove, da mnenje vinarjev je, da degustacijska točka vin v Brda ne sodi. Vinarji so proti degustacijski točki 
in proti takemu načinu točenja vina.  
 
Žarko Kodermac pove, da je čisto po naključju enkrat že slišal to predstavitev in meni, da je to odličen projekt, ki ga z 
veseljem podpira.    
 
Goran Simčič projekt podpira, saj je to idealna priložnost za povečanje prihodkov in prepoznavnosti.  
 
Boris Rožič projekt tudi podpira. Sam je tudi že obiskal fontano piva v Žalcu in če se kaj podobnega zgodi tudi v Brdih je 
samo dobrodošlo.  
 
Silvan Peršolja poda pripombo na postopek. Meni, da bi morala biti ideja predstavljena vsem pristojnim občinskim  
komisijam in odborom, ki bi predhodno lahko že podala svoja mnenja, in šele nato občinskemu svetu. 
 
Tina Novak Samec pove, da gre za idejo, ki ni še dodelana. Seveda je kot ideja odprta za pogovore z vinarji, ki jih ne bi 
nikoli izpustili. Občina v tem trenutku nima denarja, da bi tako zadevo realizirala, zato je potrebno z roko v roki zadeve 
razvijati naprej.  
Številni so tisti, ki prihajajo v Brda in pridejo dejansko zaradi prepoznavnosti vinske regije. Obračajo se na TIC Brda, kje 
bi lahko degustirali vina. Trenutno je nekje deset vinarjev, ki so se pridružili projektu odprtja vinskih kleti po urniku, da 
turisti lahko degustirajo vina.   
 
Predsedujoči predlaga, da se sprejme sklep in sicer, da idejo o postavitvi Degustacijske točke briških vin na Gradu 
Dobrovo obravnavajo in podajo svoje mnenje ustrezne pristojne komisije in inštitucije v občini Brda.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep  
 

Idejo o postavitvi degustacijske točke briških vin na Gradu Dobrovo bodo obravnavale pristojne občinske komisije, ki 
bodo podale svoje mnenje.  
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Ad 10. 
 
Obravnava in sprejem Poročila o izvrševanju proračuna Občine Brda v prvem polletju  
 
Poročilo predstavi Beti Kumar.  
 
Po določilih 63. člena Zakona o javnih financah (Ur. l. RS št. 11/2011 – uradno prečiščeno besedilo in spremembe – v 
nadaljevanju ZJF) mora župan v juliju občinskemu svetu poročati o izvrševanju proračuna v prvem polletju tekočega 
leta.   
Pri prikazu prihodkov in odhodkov je upoštevano načelo denarnega toka, kar pomeni, da so v realizaciji zajeti vsi tisti 
prihodki in odhodki, ki so povzročili spremembo stanja denarnih sredstev na podračunu proračuna v obdobju od 1. 1. 
do 30. 6. 2018. 
Proračun za leto 2018 je Občinski svet Občine Brda sprejel v drugi obravnavi na 28. redni seji dne 12. 12. 2017. Pri 
pripravi plana se je upoštevalo izhodišča Ministrstva za finance v sklopu proračunskega priročnika za pripravo 
občinskih proračunov ter realno so bili opredeljeni pričakovani prihodki, opredeljeni potrebni tekoči odhodki in tekoči 
transferi ter investicije v teku, najnujnejše investicijsko vzdrževanje ter investicije oziroma projekte, ki izpolnjujejo 
pogoje za umestitev v proračunske dokumente. Bistven vpliv na pripravo proračuna za leto 2018 so imela še vsaj 
naslednja dejstva: znesek primerne porabe na prebivalca v RS, predvidena prodaja premoženja (predvsem zemljišč) na 
podlagi povpraševanja, planirani prihodki od drugih najemnin (infrastruktura dana v najem družbi Vodovodi in 
kanalizacija), planirani komunalni prispevki zaradi povečanja investicij oz. gradenj (sprejet Odlok o spremembah in 
dopolnitvah OPN), nenadzorovan porast odhodkov proračuna zaradi sprejetih državnih predpisov, na katere občina 
nima vpliva in stopnje brezposelnosti in s tem povečanja socialnih transferov iz proračuna (zdravstveno zavarovanje, 
domska oskrba, plačilo razlike v ceni vrtca,….).  
 
Zaradi spremenjenih okoliščin, ki so vplivale tako na prihodkovno kot tudi na odhodkovno stran, je bilo potrebno v prvi 
polovici leta ponovno uravnotežiti proračun, kar se je odrazilo v sprejetju I. rebalansa proračuna občine Brda za leto 
2018 in sicer dne 22. 5. 2018 na 32. redni seji.  
Razlogi za pripravo I. rebalansa proračuna:  

• Občina je pri pripravi rebalansa upoštevala presežek prihodkov nad odhodki iz leta 2017 in prejšnjih let v 
skupni višini 228.732 Eur; 

• Povečanje prihodkov iz naslova davka na dobitke od iger na srečo: Občina je v mesecu februarju 
nepričakovano prejela sredstva iz tega naslova v višini 14.137 Eur; 

• Povečanje prihodkov iz naslova davka na promet nepremičnin od pravnih in fizičnih oseb, glede na realizacijo 
do meseca aprila; 

• Zmanjšanje prihodkov iz naslova podeljenih koncesij oz. uskladitev zneska koncesije s Petrolom; 

• Povečanje prihodkov iz naslova prodaje nepremičnin v znesku 23.331 Eur, glede na povpraševanje 
zainteresiranih posameznikov; 

• Povečanje prihodkov iz državnega proračuna (ZFO) v obliki nepovratnih sredstev v znesku 5.577 Eur; 

• Povečanje prihodkov – povratnih sredstev v obliki dolgoročne zadolžitve (ZFO) pri državi v znesku 56.880 Eur; 

• Povečanje postavke Plače delavcev občinske uprave: Postavka se v največji meri povečuje zaradi planirane 
zaposlitve dodatnega vzdrževalca, ki je glede na stalno večanje potreb po vzdrževanju javnih površin, 
objektov, pomoči pri organizaciji prireditev, itd., nujno potrebna, in zaradi zaposlitve pripravnika v oddelku za 
splošne zadeve. Postavka se po posameznih kontih povečuje tudi prilagojeno spremembam zakonodaje in 
postopni odpravi varčevalnih ukrepov s strani Vlade.   

• Povečanje postavke Dejavnost gasilskih društev in Investicije in investicijsko vzdrževanje gasilskih domov in 
opreme v skupnem znesku 24.100 Eur: Sredstva so namenjena delovanju Prostovoljnega gasilskega društva 
Dobrovo in so višja glede na dejanske stroške delovanja društva, vzdrževanja opreme ter za pripravo 
prireditve in slavnostne seje ob 70-obletnici PGD Dobrovo; poleg tega v lanskem letu so ostala neporabljena 
namenska sredstva požarnega sklada (se lahko porabijo za gasilsko področje za nabavo opreme, ...), zato smo 
jih prenesli v leto 2018. 

• Povečanje postavke Investicije in investicijsko vzdrževanje cest v znesku 122.267 Eur: Povečanje obsega 
obnove cest in se nanaša na: nov projekt obnove prometnih površin v naseljih Breg, Kožbana, Peternel, 
sofinanciranje ureditve glavne prometnice na območju Agrarie na Dobrovem ter razširitev vozišča na lokalni 
cesti v Višnjeviku. 

• Nova postavka Poslovna cona Agraria Dobrovo v znesku 35.020 Eur: Planirali smo izgradnjo ustrezne 
komunalne infrastrukture in dostopnih cest znotraj poslovne cone na Dobrovem z namenom zagotovitve 
ustreznih pogojev mikro, malim in srednje velikim podjetjem za opravljanje svojih poslovnih dejavnosti.  

• Povečanje postavke nakup stavbnih zemljišč v znesku 23.694 Eur: povečujejo se sredstva za nakup stavbnega 
zemljišča pri vrtcu v Kojskem; 
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• Zmanjšanje oz. uskladitev sredstev postavke Mladinski center Štaloni na Dobrovem: prenos del investicije v 
naslednje leto ter ločitev neupravičenih stroškov na postavko Mladinski center Štaloni na Dobrovem (nakup, 
projekti, oprema); 

• Odprtje nove postavke pri plačilu razlike med ceno programov in plačil staršev: občina mora ločeno voditi 
podatke o obsegu sredstev odobrenih dodatnih ugodnosti oz. olajšav, v skladu s 26. členom Zakona o 
spremembah in dopolnitvah Zakona o vrtcih od 1. januarja 2018 dalje. Ločeno vodenje podatkov o obsegu 
sredstev odobrenih dodatnih ugodnosti mora vsaka občina zagotoviti na posebni proračunski postavki. 
Planirali smo 15.000 Eur; 

• Uskladitev posameznih postavk glede na realizacijo oz. predvidene stroške. 
 
Občina je v prvem polletju leta 2018 realizirala prihodke v višini 2.806.089 Eur, kar predstavlja 43,8 % načrtovanih 
proračunskih prihodkov. Na odhodkovni strani pa je bilo realiziranih 2.491.803 Eur, kar predstavlja 36% glede na plan 
ter izkazuje presežek prihodkov nad odhodki v višini 314.286 Eur. V prvem polletju je bil odplačan kredit v znesku 
101.067, od tega znaša 92.528 Eur odplačilo kreditov poslovnim bankam ter 8.539 Eur odplačilo kreditov državnemu 
proračunu. V prvem polletju je bil najet dolgoročni kredit pri državnem proračun v višini 72.100 Eur. Stanje sredstev na 
računu na dan 30.6.2018 znaša Eur 285.319 Eur.  
Prvo polletje dejansko izkazuje že izvedena in plačana dela v obdobju v prvih petih mesecih leta. To pomeni, da so 
lahko dela v prvem polletju že bila naročena oz. izvedena, vendar računi za opravljene storitve zaradi 30 dnevnega 
plačilnega roka še niso bili plačani. 
Manjša realizacija prihodkov je predvsem pri nadomestilu za uporabo stavbnega zemljišča, saj odločbe s strani Furs-a v 
prvem polletju še niso bile poslane, zato je realizacija minimalna, pri kapitalskih prihodkih ter prihodkih od donacij. 
Večja realizacija pa je iz naslova podeljenih koncesij ter iz naslova prejetih sredstev iz državnega proračuna za 
investicije. 
Na odhodkovni strani je manjša realizacija pri investicijskih odhodkih, saj bo večji del investicij realiziranih v drugi 
polovici leta ter manjša realizacija pri investicijski transferih. Večje investicije, ki so predvidene v letošnjem letu so: 
vrtec Kojsko, Mladinski center Štaloni na Dobrovem, obnova delov vodovodnega omrežja, investicijsko vzdrževanje 
cest,…… 
V poročilu so izkazani prihodki in odhodki Občine Brda ter Krajevne skupnosti Medana. 
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
 

1. Sprejme se Poročilo o izvrševanju proračuna Občine Brda za leto 2018 v obdobju od 1. 1. do 30. 6. 2018. 
2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 11. 

 
Poraba presežka prihodkov nad odhodki iz preteklih let javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica  

 
Obrazložitev poda Beti Kumar.  
 
Mestna občina Nova Gorica, Občina Brda, Občina Kanal ob Soči, Občina Miren-Kostanjevica, Občina Renče-Vogrsko in 
Občina Šempeter-Vrtojba so ustanoviteljice javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica (v nadaljevanju: Glasbena šola 
Nova Gorica). Glasbena šola Nova Gorica je dne 23.05.2018 pripravila Predlog porabe presežka prihodkov nad odhodki 
v višini 6.236,64 EUR, ki je priloga tega sklepa ter zaprosila vse občine ustanoviteljice za soglasje, da se presežek v letu 
2018 nameni za investicijsko vzdrževanje in nakup opreme.  
19. člen Zakona o računovodstvu (Uradni list RS, št. 23/99, 30/2002 - ZJF-C in 114/2006 - ZUE) določa, da pravne osebe 
ugotavljajo v izidu poslovanja presežek prihodkov nad odhodki (v nadaljnjem besedilu: presežek) ter presežek 
odhodkov nad prihodki (v nadaljnjem besedilu: primanjkljaj). Presežek se razporeja v skladu z zakonom in odločitvijo 
ustanovitelja pravne osebe.  
Drugi odstavek 48. člena Zakona o zavodih (Uradni list RS - stari, št. 12/91, Uradni list RS/I, št. 17/1991 – ZUDE, Uradni 
list RS, št. 55/92 - ZVDK, 13/93, 66/93,  45/1994 - odl. US, 8/96, 31/00 - ZP-L, 36/00 – ZPDZC in 127/06 - ZJZP) določa, 
da sme zavod presežek prihodkov nad odhodki uporabiti le za opravljanje in razvoj dejavnosti, če ni z aktom o 
ustanovitvi drugače določeno. 
Odlok o ustanovitvi javnega zavoda Glasbena šola Nova Gorica (Uradno glasilo, št. 11/1997, Uradni list RS, št. 100/06, 
83/08 in 53/10) v 34. členu določa, da se presežek prihodkov nad odhodki, ki jih zavod pridobi s prodajo proizvodov 
oz. storitev, ustvarjenih z opravljanjem vzgoje in izobraževanja oz. z opravljanjem drugih dejavnosti v skladu s tem 
odlokom, uporablja za plačilo materialnih stroškov, investicijsko vzdrževanje in investicije, po predhodnem soglasju 
ustanoviteljic in v skladu s predpisi pa tudi za plače. 
 
 

http://www.iusinfo.si/Objava/Besedilo.aspx?Sopi=0152%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%202002040500|RS-30|2639|1253|O|
http://www.iusinfo.si/Objava/Besedilo.aspx?Sopi=0152%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%202006110900|RS-114|11833|4831|O|
http://www.iusinfo.si/Objava/Besedilo.aspx?Sopi=0152%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%201993031200|RS-13|559|587|O|
http://www.iusinfo.si/Objava/Besedilo.aspx?Sopi=0152%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%201993121000|RS-66|3217|2401|O|
http://www.iusinfo.si/Objava/Besedilo.aspx?Sopi=0152%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%201994072700|RS-45/I|2835/I|1735|O|
http://www.iusinfo.si/Objava/Besedilo.aspx?Sopi=0152%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%201996021200|RS-8|617|379|O|
http://www.iusinfo.si/Objava/Besedilo.aspx?Sopi=0152%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%202000040700|RS-31|3772|1439|O|
http://www.iusinfo.si/Objava/Besedilo.aspx?Sopi=0152%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%202000042600|RS-36|4189|1687|O|
http://www.iusinfo.si/Objava/Besedilo.aspx?Sopi=0152%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%20%202006120700|RS-127|13901|5348|O|
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Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep 
 

1. Javni zavod Glasbena šola Nova Gorica presežek prihodkov nad odhodki iz preteklih let v višini 6.236,64 Eur 
razporedi na način kot izhaja iz Predloga porabe presežka prihodkov nad odhodki št. 410/2018 z dne 23.05.2018, 
ki je priloga tega sklepa, in sicer: 
- izdelava in montaža akustičnih zaves v višini 2.581,52 EUR, 
- montaža akustičnih panelov v višini 3.655,12 EUR. 

2. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 12. 

 
Sklep o spremembi Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih v občini Brda in drugih  pogojev v vrtcih  
 
Določitev cen programov v javnih vrtcih v občini Brda in drugih pogojev v vrtcih predstavita Beti Kumar in Mateja 
Čendak – pomočnica ravnatelja za vrtec pri OŠ Alojza Gradnika Dobrovo.  
 
19. člen Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen programov v vrtcih, ki izvajajo javno službo določa, da se 
uskladitev cen opravi enkrat letno.  
 
Uskladitev cen se predlaga zaradi: 

• spremembe sistemizacije delavcev,  

• povečanju števila otrok in oblikovanje novih oddelkov, 

• povečanje stroškov (odpira se nov vrtec v Kojskem),  

• zaradi prostorske stiske se 2 oddelka vrtca selita v prostore Briškega doma Mihael d.o.o. v Biljani, 

• vrtec bo deloval na 3 lokacijah.       
 
Kostjo Jelinčiča zanima, kolikšen je skupni višji znesek na letni ravni.  
 
Beti Kumar pojasni, da bo znesek za starše na letnem nivoju cca 16.000 EUR, za občino pa od cca 8.000 EUR do 10.000 
EUR več na mesec.  
 
Kostja Jelinčič se s tem ne strinja.  
 
Predlog sklepa je obravnavala tudi Komisija za socialna vprašanja, ki se je seznanila z vzroki povišanja cene vrtca in 
soglaša s predlagano višino cene vrtca. 
 
Na glasovanje je bil dan sklep o spremembi Sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih v občini Brda in drugih  
pogojev v vrtcih 
 

1. Spremeni se 1. člen sklepa o določitvi cen programov v javnih vrtcih v občini Brda in drugih pogojev v vrtcih in se 
na novo glasi: 

        Enotne ekonomske cene programov v javnem vrtcu v občini Brda znašajo mesečno na otroka: 
I. starostno obdobje: 

• za celodnevni  - 9 urni program                                   489,87 Eur 

• za 6 urni program s kosilom                                       393,22 Eur 
II. starostno obdobje: 

• za celodnevni  - 9 urni program                                   358,72 Eur 

• za 6 urni program s kosilom                                        288,30 Eur 
       kombiniran oddelek: 

• za celodnevni  - 9 urni program                                   358,72 Eur 

• za 6 urni program s kosilom                                       288,30 Eur 
   

2. Vsi ostali členi se ne spreminjajo in ostajajo v veljavi.  
3. Ta sklep začne veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja pa se od  
        1. 9. 2018 dalje. 
 
ZA je glasovalo 12 svetnikov, PROTI pa 3 svetniki. Sklep je sprejet.  
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Ad 13. 
 

Obrazložitev Finančnega načrta ZTKMŠ Brda 2018 po REB I. ter prihodkov ZTKMŠ Brda v letu 2017 
 
Obrazložitev finančnega načrta ZTKMŠ Brda poda direktorica Tina Novak Samec.  
 
OBRAZLOŽITEV PO PODROČJIH 
 
1. Tekoče poslovanje ZTKMŠ 
Stroški tekočega poslovanja ZTKMŠ Brda so v letu 2018 predvideni v višini 127.122 EUR, ter zajemajo poslovanje tako 
ZTKMŠ kot VV. Sestavljeni so iz stroškov; računalniških storitev, storitev raznega vzdrževanja (opreme, računalnikov, 
stavb), zavarovanja, pisarniškega materiala, telefonije, vode, pošte, elektrike, varovanja, komunalnih storitev, 
bančnega poslovanja, študentskega dela, zunanje pomoči, izobraževanja zaposlenih, članarin (GIZ, Slovenija Green, 
Alpe Adria, pogodbe (skupnost Julijske Alpe…). 
 
2. Plače zaposlenih 
Stroški plač zaposlenih znašajo 229.390 EUR. To so plače 8 redno zaposlenih in 1 javnega delavca. Osnove plače  s 
prispevki, regres, ter vsi ostali materialni stroški (prevoz, prehrana, dnevnice, kilometrin, stroški nočitev, ter drugi 
stroški, ki nastanejo v zvezi s službenimi potmi). 
 
3. Delovanje (tržna dejavnost)  
V znesku 2.920 EUR so predvideni stroški tržne dejavnosti kot so zavarovanje artiklov v prodajalni, stroški vzdrževanja 
OS (skuterji), vrečke in ostali material potreben v prodajalni, stroški zalog, ter del neodbitnega DDV na račun prodanih 
artiklov.  
Ta postavka ne vsebuje  tekočih stroškov poslovalnice in zaposlenega, saj se v istih prostorih odvija tudi javna služba 
zavoda. Enako velja za strošek zaposlenega, saj zaposlenih, ki opravlja tržno dejavnost, se istočasno oz. v pretežni meri 
ukvarja z javno služb po potrebi oz. istočasno opravlja še tržno dejavnost. 
 
4. Promocija  
Stroški promocije so predvideni v višini 98.590 EUR. Sestavljajo jih stroški: 

- Tiskovin, zgibank (kontni npr.: Eden Doživi…, Dolina Soče, kolesarske poti, mesečne zgibanke v gospodinjstva, 
letni koledar dogodkov, zgibanka Spoznaj), zemljevidi (splošni Brda, kolesarske poti), drugega promocijskega 
materiala (npr. USB ključki, majice, broške, kemiki), stroški. prevodov… in podobnih materialov in storitev s 
katerimi se promoviramo doma in v tujini. 

- Splet – vzdrževanje spletne stran (prevodi, oblikovanje in tekoče vzdrževanje). 
- Sejmi  - na sejmi so vezani stroški kotizacij, prevoza, nastopov in drugega materiala, ki je vezan na nastope na 

sejmiščih. 
- Študijske ture – stroški, vodenja, pogostitev in drugih storitev vezanih na obisk slovenskih, predvsem pa tujih 

novinarjev pri nas (vsako leto nas obišče pribl. 100 tujih in domačih strokovnih novinarjev). 
 
5. Razpisi 
Razpisi zajemajo zajeten del finančnega načrta ZTKMŠ, v višini 70.000 EUR. To so razpisi na kateri so namenjeni briških 
in zunanjim fizičnim oz. pravnih osebam za izpeljavo posameznih dogodkov. Ti dogodki so: Svirel, Brda in Vino, Praznik 
Rebule in oljčnega olja Višnjevik, Art Circle, Večerni dogodek - koncert praznika češenj, Sanje v Medani, BCMF, 
Martinovanje, Čiščenje pohodnih poti. 
 
6. Dogodki organizirani s strani ZTKMŠ 
6.a Dogodki ZTKMŠ 
Znesek s katerim razpolaga ZTKMŠ za organizacijo »lastnih« dogodkov znaša 86.500 EUR. To so dogodki Praznik češenj, 
Druženje ob češnjah, Briška poroka, Masterclass – Brda home of Rebula, ter pohodi (Eco maratona, Martinov pohod, 
Bosi po Brdih, Pohod ob polni luni). 
 
6.b Dogodki v Vili Vipolže 
Za organizacijo dogodkov v Vili Vipolže je predvidenih 32.000 EUR.  Zajeti so stroški nastopajočih in spremnih stroškov 
koncertov, razstav in drugih prireditev v Vili Vipolže.  
 
6.c Dogodki za otroke 
V letu 2016 so začeli z organizacijo gledaliških predstav »Miškino gledališče«. V letu 2017 so prvič organizirali poletno 
varstvo otrok »Športne počitnice«. Navedena dogodka sta požela veliko zanimanje, zato so se v letu 2018 odločili, da 
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zadevo še nadgradijo. V letošnjem letu pa načrtujejo tudi izvedbo rojstnodnevnih zabav za otroke v Vili Vipolže.  Za ta 
namen so predvideli sredstva v višini 11.000 EUR. 
 
7. Novi/ drugi projekti 
Predvideni stroški projektov:  Razvoj kolesarske destinacije (analiza in priprava dokumentacije za vzpostavitev novih 
poti), predstavitveni film Brd, ter projekt Tehnična dediščina (vzpostavitev muzeja Tehnične dediščine Brd v Šmartnem 
– sredstva pridobljena v okviru projekta LAS – partner projekta). Skupna vrednost znaša 17.500 EUR. 
 
OBRAZLOŽITEV PRIHODKOV 2017 
 
1. Oddaja koles 
Prihodki ustvarjeni na trgu iz naslova oddaje koles v najem, so v letu 2017 znašali 2.204 EUR. 
 
2. Prihodki od najemnin opreme, prireditvenih prostorov 
Na tem kontu so zabeleženi prihodki ustvarjeni z oddajo stojnic v najem, ter prihodki od uporabnine tržnih površin 
npr. stojničarji na PČ. V letu 2017 so znašali 5.198 EUR. 
 
3. Sponzorstvo 
V letu 2017 so iz naslova sponzorstva dobili 6.279 EUR.  Pretežni  del tega se nanaša na sponzorstvo na PČ in znaša 
5.564 EUR. Preostali del pa se nanaša na razne dogodke organizirane s strani ZTKMŠ. 
 
4. Prihodki od kotizacij 
Iz naslova organizacije dogodka Masterclass -  Brda home of Rebula, so v lanskem letu dobili 24.840 EUR kotizacij za 
navedeni dogodek. 
 
5. Prihodki iz naslova oglaševanja 
Prihodki iz naslova oglaševanja znašajo 3.445 EUR in se nanašajo na oglaševanje briških in čezmejnih turističnih 
ponudnikov, na spletni strani. 
 
6. Prihodki iz naslova raznih storitev, (del) prihodkov od prodaje storitev, ter drugi prihodki in parske izravnave 
Gre za seštevek kontov 760106, dek 760199, ter 763900, seštevek sledečih znaša 19.104 EUR.  
To so prihodki pobranih provizij, prihodki organizacije dogodkov (seminarjev) in priprav prostorov VV. Ter prihodki 
raznih usklajevanj in zaokroževanj (npr. DDV-O, neodbitni del…) 
 
7. Prihodki uporabnine VV* 
Prihodki z naslova pobranih uporabnin za dogodke in poroke v Vili Vipolže so v letu 2017 bile v višini 8.103 EUR 
(vključeni so samo prihodki ZTKMŠ Brda). Na Ministrstvo za kulturo smo v letu 2017 iz naslova pobranih najemnin 
nakazali skupno 16.642 EUR (11.967 EUR iz naslova najemnine Okusi d.o.o. ter 4.675 EUR ostalih najemnin). 
*V letu 2017 so oprostili plačilo uporabnine in pomoči pri organizaciji 13 dogodkov katerih organizatorji so bila domača 
kulturna društva ter ostale organizacije, ki so izvajale programe in aktivnosti namenjene širši javnosti. Skupni bruto 
prihodek iz tega naslova bi znašal 30.550 EUR, od tega bi pripadalo ZTKMŠ Brda 15.700 EUR ter 14.650 EUR 
Ministrstvu za kulturo. Smatrajo, da gre za dogodke, kjer se prihodki zrcalijo v dobrobiti celotnega teritorija Brd. 
 
8. Vstopnine Vila Vipolže 
Prihodki iz naslova vstopnin za oglede Vile Vipolže so v letu 2017 znašali 1.861 EUR. 
 
9. Prihodki od vstopnine – dogodki v Vili Vipolže 
To so prihodki iz naslova pobranih vstopnin na dogodke v Vili Vipolže, organizirane s strani ZTKMŠ. Razni koncerti kot 
npr. Pop delavnica, Kulturni dan, Miškino gledališče…. Ti so bili v letu 2017 v višini 14.467 EUR. 
 
10. Vstopnine na ostale dogodke 
Prihodki iz naslova vstopnina na razne dogodke so znašali v letu 2017, 5.353 EUR. Na ta konto so knjiženi prihodki iz 
naslova pobranih vstopnin, prijavnin na ostale dogodke ZTKMŠ izven prostorov Vile Vipolže. To so npr. razni pohodi, 
športne počitnice…. 
 
11. Prihodki od prodaje storitev, blaga in materiala 
Prihodki iz naslova pobrane provizije za prodajo v Briški butiehci so znašali 5.943 EUR.* 
* Sicer pa so znašali v letu 2017 celotni prihodki, ki se nanašajo na prodajo blaga in storitev v Briški butiehci  (TIC 
Dobrovo in Vila Vipolže) 34.270 EUR (gre za bruto znesek katerih dejanski prihodki za ZTKMŠ so navedeni zgoraj skozi 
različne prihodkovne postavke). 



Stran 14 od 15 

 

 
RAZMEJITEV PRIHODKOV NA JAVNO SLUŽBO IN TRG 
 
Na podlagi 9. in 22. člena zakona o računovodstvu je  svet zavoda ZTKMŠ  na svoji  7. redni seji sprejel Pravilnik o 
razmejevanju prihodkov in odhodkov  zavoda na javno službo in tržno dejavnost. 
Potemtakem velja, da kot tržna dejavnost ZTKMŠ se smatrajo prihodki pridobljeni na podlagi  prodaje artiklov  v Briški 
butiehci (provizija in lastno blago),  prihodki od oddaje koles v najem, ter oglaševanju na spletni strani. 
Pravilnik je začel veljati v letu 2017. V preteklih letih pa so bili  izkazani kot tržna dejavnost vsi prihodki, katere je zavod 
ustvaril poleg transferja občine, zavoda za zaposlovanje, ter morebitnih sredstev pridobljenih na podlagi razpisov. 
 
Na vprašanje Borisa Šfiligoja, Tina Novak Samec pojasni, da je turistična taksa prihodek Občine Brda in je v letu 2017 
znašala nekaj več kot 50.000 EUR.   

 
Ad 14. 

 
Imenovanje enega namestnika člana Občinske volilne komisije Občine Brda 
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občinski svet Občine Brda je dne 22. 5. 2018 na 32. redni seji imenoval Občinsko volilno komisijo Občine Brda za 
obdobje 2018 – 2022. Občinska uprava je dne 21. 6. 2018 s strani enega namestnika člana prejela odstopno izjavo, 
zato je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, dne 6. 8. 2018 objavila nov Javni poziv za vložitev 
predlogov za imenovanje enega (1) namestnika člana občinske volilne komisije.  
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 21. redni seji, dne 30. 8. 
2018 in sprejela naslednji predlog sklepa:   
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda za namestnika člana 
Občinske volilne komisije Občine Brda:  

1. Lenka Simčič, Kojsko 85, 5211 Kojsko 

 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet sklep o popravku Sklepa o imenovanju občinske volilne komisije Občine 
Brda št. 0411-03/2018-07 z dne 22. 5. 2018 
 

1. V drugem odstavku prvega člena sklepa št. 0411-03/2018-07 z dne 22. 5. 2018 se črta zadnja alineja:  
» - namestnik člana: Marija Toroš Jakončič, Snežeče 15, 5212 Dobrovo«.  

2. V drugi odstavek prvega člena sklepa št. 0411-03/2018-07 z dne 22. 5. 2018 se doda nova alineja:   
- namestnik člana: Lenka Simčič, Kojsko 85, 5211 Kojsko.  

3. Vsa druga določila sklepa št. 0411-03/2018-07 z dne 22. 5. 2018 ostanejo nespremenjena.  
4. Ta sklep velja takoj. 

 
Ad 15. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 32. redne seje 
 
Damjan Birtič 
 
Na zadnji, 32. redni seji občinskega sveta je bil predstavljen idejni načrt bodoče ureditve križišča na "Križadi", ki po 
njegovem osebnem mnenju in mnenju številnih vaščanov, ki so se nanj obrnili in ki se dnevno vozijo po omenjenem 
križišču, dolgoročno ne rešuje zagat in težav na tem odseku. Najprej vprašanje, zakaj je bila izločena varianta o ureditvi 
krožišča. Argument, češ da gre pri podanem idejnem projektu za "cenejšo " različico ne zdrži, saj je investitor v tem 
primeru DRSI in ne občina, kar ne bi bremenilo občinskega proračuna. Drugi argument, da bi to predstavljalo manjši 
poseg v okoliški parcelo drži le deloma, saj je potrebno pri tem upoštevati, da si je predhodno lastnik tega zemljišča v 
preteklosti dovolil konkreten posek na parcelo cestišča. Zato pristojne v občinski upravi ponovno poziva k ponovnemu 
tehtnemu razmisleku in odločitvi o ureditvi krožišča na tem odseku državne ceste, ki bi edina, dolgoročno, 
funkcionalno in z varnostnega vidika rešila omenjeni problem. 
 
Kostja Jelinčič apelira na občinsko upravo, da se pri pripravi odgovorov na pobude in vprašanja svetnikov, navede tudi 
osebo, ki je odgovor pripravila.  
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Ad 16. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Lilijana Kastelic 
Na parkirišču na Dobrovem, pod gostilno, so še vedno postavljeni kontejnerji,  ki so bili na to lokacijo premaknjeni iz 
lokacije pri bencinskem servisu zaradi prireditve Praznik češenj. Zaradi navedenega je na omenjenem parkirišču nastal 
problem s parkiranjem. Občinsko upravo naproša, da se parkirišče čim prej uredi in kontejnerje odstrani.  
 
Teja Jelina 
V naslednjem letu bo 110. obletnica rojstva Zorana Mušiča in glede na to, da je na Gradu Dobrovo njegova stalna 
zbirka predlaga, da se pripravi celoleten plan aktivnosti, kar bi pripomoglo k še dodatni promociji Brd.  
   
Romana Velišček  
1. Avtobusna čakalnica za otroke v Hruševlju – ali se v tej smeri dogajajo kake aktivnosti? 
2. V poletnem času je opazila, da je na območju občine Brda zagotovljenih zelo malo avtobusnih oz. javnih prevozov. 

Predlaga, da se kaj razmisli tudi v tej smeri.  
 
Boris Šfiligoj  
1. V letošnjem letu škropljenje divjih kostanjev ni bilo izvedeno in zaradi tega se tudi sušijo. Ali ima občina 

predvidene kake ukrepe, da bi se njihovo stanje izboljšalo.  
2. Turiste, ki obiščejo Brda in imajo vklopljeno GPS napravo, jih le ta veliko krat pripelje v slepo ulico. Predlaga, da se 

preveri, kje se ta območja v Brdih nahajajo in postavi prometne znake za slepo ulico.  
 
Edbin Erzetič 
1. Kot predsednik Komisije za kmetijstvo pove, da je ta na zadnji seji sprejela sklep, da se Konzorcij Brda kot tak 

ohrani in da se direktorju konzorcija plača za opravljeno delo.  
2. Pr Peternelu je bila postavljena dodatna oglasna tabla, za katero pa lastniki zemljišča niso izdali nobenega 

soglasja. Prosi, da se preveri, kaj je na tem.  
3. Pred nekaj časa je že bila podana pobuda, da bi se manj razvita območja v občini oprostilo plačevanja določenih 

dajatev. Odgovor je bil, da to ni možno. Predlaga, da se pogleda primer Občine Ajdovščine, ki je v zvezi s tem 
sprejela podoben sklep.   

4. Občina Brda naj bi za osvetlitev cerkve v Hruševlju zagotovila nekaj sredstev. Ali to drži? 
 
Goran Simčič 
Poda predlog, da se na eni izmed naslednjih sej spregovori o medobčinski redarski službi, ker ne opravlja svojega dela. 
Prav tako predlaga, da Občina Brda  izstopi iz Medobčinske uprave MONG in Občine Brda in se priključi kateri drugi.  
 
Silvan Peršolja 
1. Zanima ga, ali se je obnovilo napis na stolpu v Gonjačah? 
2. Vzdrževalce državne ceste naj se ponovno obvesti, da obrežejo veje dreves, ki ob dežju posegajo v obcestno telo 

in s tem ovirajo promet (avtobusi, tovornjaki,…).  
 

Ad 17. 
 

Realizacija sklepov 32. redne seje 
 
Pripomb ni bilo.  
 
Seja zaključena ob 21. 35.    
 
     Zapisničarka                                       Predsedujoči                               Direktorica občinske uprave  
 Mateja Ambrožič                                   Goran Simčič                                                 Anita Manfreda 


